

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: RUMM FINANCIAL BROKERAGE Date: 27-10-2025 10:50:49 AM Subject: Forming of Risk Management Committee	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: رم للوساطة المالية التاريخ: 27-10-2025 10:50:49 AM الموضوع: تشكيل اللجنة ادارة المخاطر
Kindly be informed that the board of directors of (Rumm Finanical Brokerage) decided on its fourteen meeting held on 26/10/2025 the formation of Committees emanating by from Board of Directors Risk Managemnet Committee : - - Zuhair Hashem Shaker Khalil – Head of Committee - Hamdan Mustafa Fayyad Al-Fawair Committee Member - Salim Ahmed Mustafa AlGhazo - Committee Member	نود إعلامكم بأن مجلس ادارة شركة رم للوساطة المالية قد قرر في اجتماعه الرابع عشر المنعقد بتاريخ 2025/10/26 تشكيل اللجان المنبثقة عن مجلس الإدارة . لجنة ادارة المخاطر : - زهير هاشم شاكر خليل – رئيس اللجنة - حمدان مصطفى فياض الفواعير - عضو اللجنة - سليم احمد مصطفى الغزو - عضو اللجنة
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: orayb al- najjar	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: orayb al- najjar